
 2024   בספטמבר 17   שלישי  יום

  הישיבה התקיימה בזום נוכחים: יפתח פרנקו, תומר שמש, נדב ציוני, אלעד וקס ואלעד ששון.

 17/09/2024   בתאריך  מקצועית  ועדה  ישיבת  פרוטוקול

  נושאים:
  עדכונים כללי על סטטוס אישורי שטחים למרוצים.  . 1 

  מהלך הישיבה:

  אישור.  יש  שם  רק  כרגע  בחצרים,  יהיה 1   סבב  מיקום  . 1 
  כמו כן היערן אישר והקצה חלקה נוספת בחצרים.

  שטחי רט"ג בדרום - משאבי שדה ורמת בקע, יש לעשות היכרות לפקח החדש עם הענף והמרוצים.  . 2 

  לטסט.  בכניסה  לא TC   -  מסלול  תכנון  . 3 
  התשה.  המשך  מכן  ולאחר  טסט  במהלכה  להתשה,  יזנקו TC   מה-

  כך הכניסה לטסט היא לפי סדר הגעה במשפך וללא פקקים וניהול הזמן של הרוכב טוב יותר.

  הובהר לנו בגדול, שקק"ל ורט"ג לא מעוניינים שיהיו מרוצים.  . 4 

  על  בקק"ל  צפון  מרחב  מנהל  ישי  בן  שלי  עם  ההתאחדות  ומנכ"ל  יו"ר  של  ישיבה  תתקיים 22/09/24   ראשון  יום  . 5 
  מנת להגיע להבנות משותפות וקיום מרוצים בשטחים נוספים.

  וכו'. GP   באנדורו  כמו  ואינסטגרם,  לפייסבוק  מהמרוצים  וכו'  לייבים/סטורי  לקיום  אפשרות  בדיקת  . 6 

  בדיקת היתכנות להחזיר את ליגת האדוונצ'ר.  . 7 

  בהינתן שמסלול גלבוע מאושר ומכיל בתוכו מסלול סופר אנדורו, בדיקת אפשרות לקיום מרוצי סופר אנדורו  . 8 
 STAND  ALONE ליגה.  לא  

  בדיקת אפשרות שסבב אחד בליגה יהיה בפורמט ספרינט אנדורו( רק טסטים, ללא התשה).  . 9 

  . 1   סבב  לפני  כחודש 24-25   עונת  לקראת  והבהרות  הסבר  ומצגת  זום  . 10 

  כיתוב פרוטוקול: אלעד ששון
  העתקים: מנכ"ל, יו"ר, חברי הוועדה, משרד ההתאחדות ואתר ההתאחדות.


